

苏州莱标标准认证有限公司

# 职业健康安全管理体系认证证书

兹证明

### 佳谱仪器 (苏州) 有限公司

统一社会信用代码: 91320505MA23NX9Y4K

江苏省苏州高新区紫金路 85 号 3 号楼 3 楼 215101

已建立的职业健康安全管理体系符合

GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018 标准

证书覆盖业务范围:

荧光光谱仪、溶出伏安法分析仪(水质、粮食)及 水质毒性分析仪的设计、组装及其技术服务

证书编号:

33221HS10060R0S

证书颁发日期:

2021-11-15

首次注册日期:

2021-11-15

证书有效期至: 2024-11-14

第一次监督 第二次监督

本证书在国家规定的行政许可、资质有效期内使用有效 获证组织必须定期接受监督审核,经审核合格并加贴监督标识,本证书之

地址:中国江苏苏州高新区竹园路 209号 (215011)

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询



Suzhou LQA Standard Certification Co., Ltd.

## OCCUPATIONAL HEALTH AND SAFETY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

This certifies that

the Occupational Health and Safety Management System of

#### JSpec Instrument Co., Ltd.

Unified Social Credit Code: 91320505MA23NX9Y4K

Floor 3, Building 3, No.85, Zijin Road, Suzhou High Tech Zone,

Jiangsu Province, P. R. China 215101

has been assessed by LQA and found to be in conformance to the following standard:

#### GB/T 45001-2020/ISO 45001:2018

Scope of Certification:

Design, Assembly and Technical Services of Fluorescence Spectrometer, Stripping Voltammetry Analyzer (Water Quality, Grain) and Water Toxicity Analyzer

Certificate Number:

33221HS10060R0S

Certificate Issue Date:

15-Nov-2021

Initial Registration Date:

15-Nov-2021

First Second

**Expiration Date:** 

14-Nov-2024

Surveillance Surveillance

Audit Audit

This certificate is valid within the period of the administrative license and qualification prescribed by state;

The certified organization must do the regular surveillance audit, get valid audit conclusion and add the surveillance identification to maintain the effective of the certificate.

Address: No.209 Zhuyuan Rd. Suzhou City, Jiangsu Province, China(215011) The Certificate information can be searched on the website of CNCA (www.cnca.gov.cn)